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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 09.08.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Драгомир Йосифов *

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"
Венцислав Спирдонов - председател ВТОбС 
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред
1 - 3220 / 01.08.2023: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Я. Бейлен - въпроси относно: стойностите на субсидията за 
междуселищния и градския транспорт, компенсацията за транспорт на деца и ученици, 
компенсацията за междуселищен и градски транспорт, стойността за изплащане за ученици. 
Получава се остатък в размер на 730 000 лв., къде отиват тези пари.
М» Маринов - тези средства се получават от Министерство на финансите, Общината се явява 
пощенска кутия. Това са субсидии за междуселищния и градския транспорт за безплатно 
пътуване на ученици, пенсионери, военноинвалиди, служители на МВР и на други държавни 
институции, които имат право да пътуват безплатно със служебните си карти. Тези средства
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се разпределят по Методика на превозвачите, които изпълняват съответните линии. 
Фирмите са две във гр. Велико Търново - "Алекс ОК" и "Надежда". За междуградския 
транспорт има две населени места - Никюп и Мишеморков хан, които са извън Велико 
Търново и се плащат субсидии. Те фигурират в една наредба от 1997 г. на Министерство на 
транспорта, никой не може да каже защо само тези две населени места фигурират, защото и 
други населени места отговарят на условията. Тези средства не се виждат като субсидия, а те 
се получават като трансфер като чужди средства. Те само преминават през бюджета на 
Общината.
Сн. Данева - въпросът на г-н Бейлен е защо остават тези 300 000 лв. неразплатени ли.
М. Маринов - документите, дадени с дата 31 декември, се изплащат до края на януари, и се 
връща остатъка в Министерство на финансите.
Сн. Данева - това е годишна субсидия.
Я. Бейлен - може да посети г-н Маринов в удобно време, и да му обяснят по-добре.
Ст. Витанов - може би сега няма да може да отговорят, но за бюджетната комисия, ако може, 
колко карти са издадени за тези 15 лв. компенсации за пенсионери.
Сн. Данева - тепърва се събират исканията сега, това ще е до края на годината, и няма да е 
актуален отговорът. Но ще направят справка към този момент.
Ст. Витанов - тоест няма все още изплатени средства и е в процес на изпълнение. Въпрос 
относно заложените 15 000 лв. за паметника на Васил Левски.
Сн. Данева - миналата година се направи осветление, усвоени са средствата, не са ги 
върнали.
В. Дончева - въпрос относно изграждане на Клетка № 2 на Депото за управление на 
отпадъците, правила е питане за запълняемостта на първата клетка и строителството на 
втората, спомня си, че кметът е отговорил, че се очаква избор на изпълнител.
М. Маринов - сега върви обществената поръчка. Парите са в "Други" е инвестиционната 
програма. Там парите основно са от ПУДООС и при усвояване ще преминават в реални 
средства.
В. Дончева - има ли вече изпълнител.
Н. Петрова - има избран изпълнител, подписан е договор.
В. Дончева - това означава ли, че в момента продължават да се депонират в Клетка №1.
Сн. Данева - поради липса на Клетка № 2, продължава.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Сн. Данева -150  м лнлв. достигна рамката на бюджета. 
Единственото ново в този бюджет е, че има стандарт за местната дейност за компенсиране 
промяната на минималната работна заплата, което за Общината е доста голямо облекчение. 
Всяка година това струва на Общината около 1 млн. лв., за да се компенсират всички 
промени. Всички предходни решения важат - за поемането на краткосрочния дълг в размер 
на 4 млн. лв., инвестиционната програма е е преходни обекти, които се приеха при разчетите. 
Я. Бейлен - за жалост отново липсва в инвестиционната програма основен ремонт на бивша 
галерия на ул. "Ген.Гурко" 17, който беше обещан от кмета преди 2 години, 
проф. Г. Камарашев - няма го планирано.
Я. Бейлен - През август 2021 г. е обещано да бъде в бюджета за 2022 г., но го нямаше и тогава. 
Питал е кмета и му е отговорено, че ще опитат в една програма за реставрации за паметници 
на културата, и че ще чакат отговор. Вече сигурно има отговор и затова пита защо този обект 
отново липсва в инвестиционната програма. Това е обект - общинска собственост, находящ се 
на най-емблематичната улица в града - ул. "Генерал ГУрко".
Сн. Данева - не може да каже защо не е намерило място в инвестиционната програма, но 
може да каже, че нови обекти почти няма,заложени са само тези, които са преходни, които са
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започнати по проекти на Европейския съюз, което за Общината е приоритетно да завършат, 
проф. Г. Камарашев - имат заделено за текуща поддръжка на инфраструктура.
Я. Бейлен - да разбира, че Общината вече няма намерение за реставрация на обекта.
Сн. Данева - не може да се правят такива генерални изводи, но доколкото е запозната, там 
първо трябва да има проектиране, за да започне някакво строителство, 
проф. Г. Камарашев - да има КСС, за да се знае за какви пари става въпрос. Такова няма. 
Единственото, което може да се направи, е да се възложи проектиране във финансовите 
средства, които са заделени за проектиране, и да се види какво ще се получи като крайна 
стойност на целия ремонт и реставрация, и оттам вече да се заложат тези пари.
Сн. Данева - ако излезе някаква възможност за кандидатстване по проекти, биха се 
възползвали.
Я. Бейлен - имаше възможност преди 2 години и тази година, и срок беше по-дълъг за 
кандидатстване.
Сн. Данева - сега кандидатстват за изложбените зали. Предполага, че администрацията е 
подредила приоритетно обектите.
Я. Бейлен - къщата-галерия е готова-паднала, а е общинска собственост. Също не е открил в 
бюджета хуманитарна помощ за Сирия и Турция, което беше обещано на общинския съвет да 
бъде обсъдено при бюджета за тази година. Какъв е резултатът от това обсъждане.
Пл. Петров - няма такова решение на общинския съвет*
Г. Марков - доколкото си спомня са взели решение, че всеки индивидуално може да 
подкрепи, да направи дарение и т.н.
Я. Бейлен - взеха решение да бъде част от дискусията за бюджета за тази година.
Г. Марков - няма такова решение.
Я. Бейлен - там за жалост ситуацията не е много по-добре, и много държави помагат.
С. Мунков - съфинансирането в каква стойност е за общинските обекти.
М. Маринов - около 10 млн. лв.
Пл. Петров - това няма връзка с помощта за Турция.
С. Мунков - който е съпричастен, може да си направи собствен акт, да дари, да помогне.
Сн. Данева - категорично няма решение за размер, нищо заложено.
Ст. Витанов - много внимателно се е запознал с проекта за бюджета за тази година, също и с 
отчета за шестмесечието на тази година. Днес ще приемат бюджет, за чието изпълнение за 
половината година ще гласуват малко по-късно. Правили са разходи на база индикативните 
разчети, и днес приемат бюджет. Приемат бюджет, който са изхарчили наполовина. Няма 
никакъв упрек към администрацията и общинския съвет, защото те нямат вина, но 
ситуацията, в която са попаднали, е абсурдна. Важното е да бъдат осигурени работните 
заплати, осигуровките, издръжката и финансирането на обектите. Най-вероятно 
инвестиционната програма няма да бъде изпълнена. Така е години наред. Няма да подкрепи 
и сега, не са подкрепяли отчета на бюджета досега, защото това значи да узаконят средства, 
за които не са сигурни как са разходвани - дали ефективно, дали целесъобразно* От 3 години 
са настоявали за стартиране на финансирането на общия устройствен план на град Велико 
Търново. Той би бил предпоставка за решаването на доста проблеми, които и субективно, и 
обективно, се създават сега* Миналата година бяха отпуснати 50 000 лв., общата стойност е 
около 250 000-300 000 лв. Заложени ли са сега и къде са заложени. Как може да се 
проконтролира изхарчена ли е определена сума пари от тях до този момент.
М. Маринов - към момента от тези 50 000 лв., които са заложени не от миналата година, а от 3 
години, не са ползвани, нито 1 лв. от тях.
Ст. Витанов - тоест общинската администрация бяга от решаване на един проблем. Тъй като 
парите ги има, а дейност няма, остава с впечатлението, че това се прави умишлено.
Пл. Петров - тези пари бяха заложени за съставяне на задание, за да може определени фирми 
да кандидатстват, за да извършат общия устройствен план* Няма никакви изменения на 
ОУП, защото такъв не съществува.
Ст. Витанов - проблемите се решават с частични изменения.
Пл. Петров - няма ОУП.
Ст. Витанов - има някакъв от 1997-1998 г., който изобщо не е актуален. Защо не се работи по 
този план, тези 50 000 лв. контрастират с това, което може да се реализира със завършването

3 от 4 10.8.2023 г., 11:55



Firefox

на този ОУП. Дано в следващия мандат това се случи, всички, които се занимават със 
строителство, знаят проблемите, които биха били решени с него. Това е още едно основание 
да не подкрепи проекта за бюджета 2023 г., както и отчета за изпълнение на бюджета за 
шестмесечието на 2023 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 46
Днес, 09.08.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
•  Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - замесшик-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"
Венцислав Спирдонов - председател ВТОбС 
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред

1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Сн. Данева -1 5 0  м лнлв. достигна рамката на бюджета. 
Единственото ново в този бюджет е, че има стандарт за местната дейност за компенсиране 
промяната на минималната работна заплата, което за Общината е доста голямо облекчение. 
Всяка година това струва на Общината около 1 млн. лв., за да се компенсират всички 
промени. Всички предходни решения важат - за поемането на краткосрочния дълг в размер 
на 4 млн. лв., инвестиционната програма е с преходни обекти, които се приеха при разчетите. 
Я. Бейлен - за жалост отново липсва в инвестиционната програма основен ремонт на бивша 
галерия на ул. "Гсн.Гурко" 17, който беше обещан от кмета преди 2 години, 
проф. Г. Камарашев - няма го планирано.
Я. Бейлен - През август 2021 г. е обещано да бъде в бюджета за 2022 г., но го нямаше и тогава. 
Питал е кмета и му е отговорено, че ще опитат в една програма за реставрации за паметници
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на културата, и че ще чакат отговор. Вече сигурно има отговор и затова нита защо този обект 
отново липсва в инвестиционната програма. Това е обект - общинска собственост, находшц се 
на най-емблематичната улица в града - ул. "Генерал Гурко".
Сн. Данева - не може да каже защо не е намерило място в инвестиционната програма, но 
може да каже, че нови обекти почти няма,заложени са само тези, които са преходни, които са 
започнати по проекти на Европейския съюз, което за Общината е приоритетно да завършат, 
проф. Г. Камарашев - имат заделено за текуща поддръжка на инфраструктура.
Я. Бейлен - да разбира, че Общината вече няма намерение за реставрация на обекта.
Сн. Данева - не може да се правят такива генерални изводи, но доколкото е запозната, там 
първо трябва да има проектиране, за да започне някакво строителство, 
проф. Г. Камарашев - да има КСС, за да се знае за какви пари става въпрос. Такова няма. 
Единственото, което може да се направи, е да се възложи проектиране във финансовите 
средства, които са заделени за проектиране, и да се види какво ще се получи като крайна 
стойност на целия ремонт и реставрация, и оттам вече да се заложат тези пари.
Сн. Данева - ако излезе някаква възможност за кандидатстване по проекти, биха се 
възползвали.
Я. Бейлен - имаше възможност преди 2 години и тази година, н срок беше по-дълъг за 
кандидатстване.
Сн. Данева - сега кандидатстват за изложбените зали. Предполага, че администрацията е 
подредила приоритетно обектите.
Я. Бейлен - къщата-галерия е готова-паднала, а е общинска собственост. Също не е открил в 
бюджета хуманитарна помощ за Сирия и Турция, което беше обещано на общинския съвет да 
бъде обсъдено при бюджета за тази година. Какъв е резултатът от това обсъждане.
Пл. Петров - няма такова решение на общинския съвет.
Г. Марков - доколкото сн спомня са взели решение, че всеки индивидуално може да 
подкрепи, да направи дарение н т.н.
Я. Бейлен - взеха решение да бъде част от дискусията за бюджета за тази година.
Г. Марков - няма такова решение.
Я. Бейлен - там за жалост ситуацията не е много по-добре, и много държави помагат.
С. Мунков - съфинансирането в каква стойност е за общинските обекти.
М. Маринов - около 10 млн. лв.
Пл. Петров - това няма връзка с помощта за Турция.
С. Мунков - който е съпричастен, може да си направи собствен акт, да дари, да помогне.
Сн. Данева - категорично няма решение за размер, нищо заложено.
Ст. Витанов - много внимателно се е запознал с проекта за бюджета за тази година, също и с 
отчета за шестмесечието на тази година. Днес ще приемат бюджет, за чието изпълнение за 
половината година ще гласуват малко по-късно. Правили са разходи на база индикативните 
разчети, и днес приемат бюджет. Приемат бюджет, който са изхарчили наполовина. Няма 
никакъв упрек към администрацията н общинския съвет, защото те нямат вина, но 
ситуацията, в която са попаднали, е абсурдна. Важното е да бъдат осигурени работните 
заплати, осигуровките, издръжката и финансирането на обектите. Най-вероятно 
инвестиционната програма няма да бъде изпълнена* Така е години наред. Няма да подкрепи 
н сега, не са подкрепяли отчета на бюджета досега, защото това значи да узаконят средства, 
за които не са сигурни как са разходвани - дали ефективно, дали целесъобразно. От 3 години 
са настоявали за стартиране на финансирането на общия устройствен план на град Велико 
Търново. Той би бил предпоставка за решаването на доста проблеми, които и субективно, и 
обективно, се създават сега. Миналата година бяха отпуснати 50 000 лв., общата стойност е 
около 250 000-300 000 лв. Заложени ли са сега н къде са заложени. Как може да се 
проконтролира изхарчена ли е определена сума пари от тях до този момент.
М. Маринов - към момента от тези 50 000 лв., които са заложени не от миналата година, а от 3 
години, не са ползвани, нито 1 лв. от тях.
Ст. Витанов - тоест общинската администрация бяга от решаване на един проблем. Тъй като 
парите ги има, а дейност няма, остава с впечатлението, че това се прави умишлено.
Пл. Петров - тези пари бяха заложени за съставяне на задание, за да може определени фирми 
да кандидатстват, за да извършат общия устройствен план. Няма никакви изменения на
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ОУП, защото такъв не съществува.
Ст. Витанов - проблемите се решават с частични изменения.
Пл. Петров - няма ОУП.
Ст. Витанов - има някакъв от 1997-1998 г., който изобщо не е актуален. Защо не се работи по 
този план, тези 50 000 лв. контрастират с това, което може да се реализира със завършването 
на този ОУП. Дано в следващия мандат това се случи, всички, конто се занимават със 
строителство, знаят проблемите, които биха били решени с него. Това е още едно основание 
да не подкрепи проекта за бюджета 2023 г., както и отчета за изпълнение на бюджета за 
шестмесечието на 2023 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 09.08.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Отсъствал

• Мирослав Трифонов 

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"
Венцислав Спирдонов - председател ВТОбС 
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред
1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Си. Данева -150  м лнлв. достигна рамката на бюджета. 
Единственото ново в този бюджет е, че има стандарт за местната дейност за компенсиране 
промяната на минималната работна заплата, което за Общината е доста голямо облекчение. 
Всяка година това струва на Общината около 1 млн. лв., за да се компенсират всички 
промени. Всички предходни решения важат - за поемането на краткосрочния дълг в размер 
на 4 млн. лв., инвестиционната програма е с преходни обекти, които се приеха при разчетите. 
Я. Бейлен - за жалост отново липсва в инвестиционната програма основен ремонт на бивша 
галерия на ул. "Ген.Гурко" 17, който беше обещан от кмета преди 2 години, 
проф. Г. Камарашев - няма го планирано.
Я. Бейлен - През август 2021 г. е обещано да бъде в бюджета за 2022 г., но го нямаше и тогава. 
Питал е кмета и му е отговорено, че ще опитат в една програма за реставрации за паметници 
на културата, и че ще чакат отговор. Вече сигурно има отговор и затова пита защо този обект 
отново липсва в инвестиционната програма. Това е обект - общинска собственост, находящ се
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на най-емблематичната улица в града - ул. "Генерал Гурко".
Сн. Данева - не може да каже защо не е намерило място в инвестиционната програма, но 
може да каже, яе нови обекти почти няма,заложени са само тези, които са преходни, които са 
започнати по проекти на Европейския съюз, което за Общината е приоритетно да завършат, 
проф. Г. Камарашев - имат заделено за текуща поддръжка на инфраструктура.
Я. Бейлен - да разбира, че Общината вече няма намерение за реставрация на обекта.
Сн. Данева - не може да се правят такива генерални изводи, но доколкото е запозната, там 
първо трябва да има проектиране, за да започне някакво строителство, 
проф. Г. Камарашев - да има КСС, за да се знае за какви пари става въпрос. Такова няма. 
Единственото, което може да се направи, е да се възложи проектиране във финансовите 
средства, които са заделени за проектиране, и да се види какво ще се получи като крайна 
стойност на целия ремонт и реставрация, и оттам вече да се заложат тези пари.
Сн. Данева - ако излезе някаква възможност за кандидатстване по проекти, биха се 
възползвали.
Я. Бейлен - имаше възможност преди 2 години и тази година, и срок беше по-дълъг за 
кандидатстване.
Сн. Данева - сега кандидатстват за изложбените зали. Предполага, че администрацията е 
подредила приоритетно обектите.
Я. Бейлен - къщата-галерия е готова-паднала, а е общинска собственост. Също не е открил в 
бюджета хуманитарна помощ за Сирия и Турция, което беше обещано на общинския съвет да 
бъде обсъдено при бюджета за тази година. Какъв е резултатът от това обсъждане.
Пл. Петров - няма такова решение на общинския съвет.
Г. Марков - доколкото си спомня са взели решение, че всеки индивидуално може да 
подкрепи, да направи дарение и т.н.
Я. Бейлен - взеха решение да бъде част от дискусията за бюджета за тази година.
Г. Марков - няма такова решение.
Я. Бейлен - там за жалост ситуацията не е много по-добре, и много държави помагат.
С. Мунков - «.финансирането в каква стойност е за общинските обекти.
М. Маринов - около 10 млн. лв.
Пл. Петров - това няма връзка с помощта за Турция.
С. Мунков - който е съпричастен, може да си направи собствен акт, да дари, да помогне.
Сн. Данева - категорично няма решение за размер, нищо заложено.
Ст. Витанов - много внимателно се е запознал с проекта за бюджета за тази година, също и с 
отчета за шестмесечието на тази година. Днес ще приемат бюджет, за чисто изпълнение за 
половината година ще гласуват малко по-късно. Правили са разходи на база индикативните 
разчети, и днес приемат бюджет. Приемат бюджет, който са изхарчили наполовина. Няма 
никакъв упрек към администрацията и общинския съвет, защото те нямат вина, но 
ситуацията, в която са попаднали, е абсурдна. Важното е да бъдат осигурени работните 
заплати, осигуровките, издръжката и финансирането на обектите. Най-вероятно 
инвестиционната програма няма да бъде изпълнена. Така е години наред. Няма да подкрепи 
и сега, не са подкрепяли отчета на бюджета досега, защото това значи да узаконят средства, 
за които не са сигурни как са разходвани - дали ефективно, дали целесъобразно. От 3 години 
са настоявали за стартиране на финансирането на общия устройствен план на град Велико 
Търново. Той би бил предпоставка за решаването на доста проблеми, които и субективно, и 
обективно, се създават сега. Миналата година бяха отпуснати 50 000 лв., общата стойност е 
около 250 000-300 000 лв. Заложени ли са сега и къде са заложени. Как може да се 
проконтролира изхарчена ли е определена сума пари от тях до този момент.
М. Маринов - към момента от тези 50 000 лв., които са заложени не от миналата година, а от 3 
години, не са ползвани, нито 1 лв. от тях.
Ст. Витанов - тоест общинската администрация бяга от решаване на един проблем. Тъй като 
парите ги има, а дейност няма, остава с впечатлението, че това се прави умишлено.
Пл. Петров - тези пари бяха заложени за съставяне на задание, за да може определени фирми 
да кандидатстват, за да извършат общия устройствен план. Няма никакви изменения на 
ОУП, защото такъв не съществува.
Ст. Витанов - проблемите се решават с частични изменения.
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Пл. Петров - няма ОУП.
Ст. Витанов - има някакъв от 1997-1998 п, който изобщо не е актуален. Защо не се работи по 
този план, тези 50 000 лв. контрастират с това, което може да се реализира със завършването 
на този ОУП. Дано в следващия мандат това се случи, всички, които се занимават със 
строителство, знаят проблемите, които биха били решени с него. Това е още едно основание 
да не подкрепи проекта за бюджета 2023 г., както и отчета за изпълнение на бюджета за 
шестмесечието на 2023 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 09.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - замесшик-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Пелина Църова - директор дирекция "КТМД" 
експерт от дирекция "Проект и програми"
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред
1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва: Си. Данева - отразени са всички промени, които са се 
случили в отчета. Разчетени са до края на годината, резервирали са средства за работна 
заплата, приоритетно са насочени усилията към инвестиционната програма, към 
завършването на вече започнати обекти по проекти по програми на Европейския съюз. Има 
и такива, които са преходни, дано да успеят да ги завършат. Всички предходни решения на 
общинския съвет са в сила - за краткосрочния дълг 4 млн. лв., за дългосрочния дълг за 
мостовете, новото е, че им дадоха компенсация за промяната на минималната работна
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заплата, считано от 1 януари. За Общината е много положително това, защото им коства 
около 1 млн. лв от местната дейности, за да се направи уравниловка между различните 
длъжности. Запазват всички съществуващи програми, местни инициативи, всички кметове 
са си пожелали ремонт и асфалтиране на улици. Тези 300 000 лв. от бюджета също си ги 
прибавят към местните инициативи, обединяват двата вида средства.
А. Кръстев - 30% от продажба на имущество, които влизат в инвестиционната програма - 
благодари на Общината, че си спазва всичко и ги дава в срок. Друг е въпросът, че може 
малко горница. Това е по т. 1 от Закона. По т. 2 от закона - има пари, с които биха могли да 
разполагат, и да ги вкарат в дейности от местно значение в съответното населено място. Това 
са дейностите по култура, спорт и образование. Това са средства, които може да постъпват от 
наеми, аренди и продажба на дървесина, които отново са 30 %. Има ли възможност в края на 
мандата на този общински съвет и на кметовете това нещо да бъде направено. Предвидено ли 
е за този мандат.
Си. Данева - няма как да обещае за следващ мандат нещо. Не е предвидено, но ако се събере 
какво се дава на населените места, сигурно ще са много повече от тези 30% наем, които са 
събрани. Например 30 000 лв. за дъждоприемника в Леденик.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ....
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 09.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ.

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - замесшик-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва: Си. Данева - отразени са всички промени, които са се 
случили в отчета. Разчетени са до края на годината, резервирали са средства за работна 
заплата, приоритетно са насочени усилията към инвестиционната програма, към 
завършването на вече започнати обекти по проекти по програми на Европейския съюз. Има 
и такива, които са преходни, дано да успеят да ги завършат. Всички предходни решения на 
общинския съвет са в сила - за краткосрочния дълг 4 млн. лв., за дългосрочния дълг за 
мостовете, новото е, че им дадоха компенсация за промяната на минималната работна

ПРОТОКОЛ № 56

Дневен ред
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заплата, считано от 1 януари. За Общината е много положително това, защото им коства 
около 1 млн. лв от местната дейности, за да се направи уравниловка между различните 
длъжности. Запазват всички съществуващи програми, местни инициативи, всички кметове 
са си пожелали ремонт и асфалтиране на улици. Тези 300 000 лв. от бюджета също си ги 
прибавят към местните инициативи, обединяват двата вида средства.
А. Кръстев - 30% от продажба на имущество, които влизат в инвестиционната програма - 
благодари на Общината, че си спазва всичко и ги дава в срок. Друг е въпросът, че може 
малко горница. Това е по т. 1 от Закона. По т* 2 от закона - има пари, с които биха могли да 
разполагат, и да ги вкарат в дейности от местно значение в съответното населено място. Това 
са дейностите по култура, спорт и образование. Това са средства, които може да постъпват от 
наеми, аренди и продажба на дървесина, които отново са 30 %. Има ли възможност в края на 
мандата на този общински съвет и на кметовете това нещо да бъде направено* Предвидено ли 
е за този мандат.
Сн. Данева - няма как да обещае за следващ мандат нещо. Не е предвидено, но ако се събере 
какво се дава на населените места, сигурно ще са много повече от тези 30% наем, които са 
събрани. Например 30 000 лв. за дъждоприемника в Леденик.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 09.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Георги Недев
• Евгени Коев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Михаил Михалев
• Якоб ван Бейлеи

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Жельо Желев
• Мирослав Трифонов
• Светослав Дермански

Присъствали още
Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гя. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Надя Петрова - директор дирекция "Обществени поръчки"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"
Антон Кръстев - кмет с. Леденик

Дневен ред
1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва: Сн. Данева - отразени са всички промени, които са се 
случили в отчета. Разчетени са до края на годината, резервирали са средства за работна 
заплата, приоритетно са насочени усилията към инвестиционната програма, към 
завършването на вече започнати обекти по проекти по програми на Европейския съюз. Има 
и такива, които са преходни, дано да успеят да ги завършат. Всички предходни решения на 
общинския съвет са в сила - за краткосрочния дълг 4 млн. лв., за дългосрочния дълг за 
мостовете, новото е, че им дадоха компенсация за промяната на минималната работна
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заплата, считано от 1 януари. За Общината е много положително това, защото им коства 
около 1 млн. лв от местната дейности, за да се направи уравниловка между различните 
длъжности. Запазват всички съществуващи програми, местни инициативи, всички кметове 
са си пожелали ремонт и асфалтиране на улици. Тези 300 000 лв. от бюджета също си ги 
прибавят към местните инициативи, обединяват двата вида средства.
А. Кръстев - 30% от продажба на имущество, които влизат в инвестиционната програма - 
благодари на Общината, че си спазва всичко и ги дава в срок. Друг е въпросът, че може 
малко горница. Това е по т. 1 от Закона. По т. 2 от закона - има пари, с които биха могли да 
разполагат, и да ги вкарат в дейности от местно значение в съответното населено място. Това 
са дейностите по култура, спорт и образование. Това са средства, които може да постъпват от 
наеми, аренди и продажба на дървесина, които отново са 30 %. Има ли възможност в края на 
мандата на този общински съвет и на кметовете това нещо да бъде направено. Предвидено ли 
е за този мандат*
Сн. Данева - няма как да обещае за следващ мандат нещо. Не е предвидено, но ако се събере 
какво се дава на населените места, сигурно ще са много повече от тези 30% наем, които са 
събрани. Например 30 000 лв. за дъждоприемника в Леденик.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 56
Днес, 10.08.2023, от 15:00 часа в град Велик» Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова -  о Т ц #  

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
експерти от дирекция "Проекта и програми"

Дневен ред
1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Сн. Данева - от вчера някакво ново постановление е 
прието за увеличение на заплатите в културата за музеи, галерии с регионален характер, с 8 
%, и за читалищата, субсидираните бройки - с 4 %. Най-вероятно ще върви по реда на 
промените по бюджета. На първата промяна ще бъде отразено.
П. Тюфекчиев - понеже инж. Кечев присъства на заседанието, въпрос към него - в комисията 
по ПГОБК от дълго време има една сага с две улици на Самоводската чаршия, писали са до 
много институции. Мандатът свършва, комисията все търси съдействие, въпрос към инж. 
Кечев - има ли някаква светлина в тунела, някакво развитие за двете проблемни улици, 
които останаха извън проекта.
инж. Д . Кечев - в момента няма финансиране за подземната инфраструктура. Отгоре би 
могло да се оправи, но подземно към момента не.
П. Тюфекчиев - няма смисъл да се оправи отгоре без да е оправено отдолу.
инж. Д. Кечев - сега да се ремонтират настилки, а после да се развалят - няма смисъл.
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П. Тюфекчиев - въпросът е има ли някакво движение, но щом няма финансиране.* 
инж. Д. Кечев - няма движение, няма развитие.
проф. Г. Камарашев - миналата година оправиха улицата от хлебопекарната до най-високото. 
Беше в ужасно състояние, инвестираха 20 000 лв., за да я направят проходима, да може хората 
да стигнат до високата част, да има път.

Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 45
Днес, 10.08.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски

Присъствали още
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
експерти от дирекция "Проекти и програми"

Дневен ред
1 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Сн. Данева - от вчера някакво ново постановление е 
прието за увеличение на заплатите в културата за музеи, галерии с регионален характер, с 8 
%, и за читалищата, субсидираните бройки - с 4 %. Най-вероятно ще върви по реда на 
промените по бюджета. На първата промяна ще бъде отразено.
П. Тюфекчиев - понеже инж. Кечев присъства на заседанието, въпрос към него - в комисията 
по ПГОБК от дълго време има една сага с две улици на Самоводската чаршия, писали са до 
много институции. М андатът свършва, комисията все търси съдействие, въпрос към инж. 
Кечев - има ли някаква светлина в тунела, някакво развитие за двете проблемни улици, 
които останаха извън проекта.
инж. Д. Кечев - в момента няма финансиране за подземната инфраструктура. Отгоре би 
могло да се оправи, но подземно към момента не.
П. Тюфекчиев - няма смисъл да се оправи отгоре без да е оправено отдолу.
инж. Д. Кечев - сега да се ремонтират настилки, а после да се развалят - няма смисъл.
П. Тюфекчиев - въпросът е има ли някакво движение, но щом няма финансиране..
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инж. Д, Кечев - няма движение, няма развитие.
проф. Г. Камарашев - миналата година оправиха улицата от хлебопекарната до най-високото. 
Беше в ужасно състояние, инвестираха 20 000 лв., за да я направят проходима, да може хората 
да стигнат до високата част, да има път.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 63
Днес, 10.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини

• Атанас Парушев

Присъствали още
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - заместник-кмет "СУТ"
Венцислав Спридонов - председател ВТОбС 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Надя Петрова - директор дирекция "ОП"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Георги Чукуров - гл. експерт, дирекция "КТМД"
Антония Папазова - га. счетоводител, дирещия "КТМД" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"

Дневен ред
1 - 3220 / 01.08.2023: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
Становище на комисията: Докладва Сн. Данева - новото е, че от вчера има решение на
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министерски съвет за увеличение на заплатите във културата - културните институти, музеи, 
галерии с регионален характер, с 8 % увеличение; и субсидираните бройки в читалищата - с 
4 %, считано от 1.01.2023 г. ще бъде. Вероятно това ще мине с първите промени по бюджета. 
Кр. Каракоцев - бюджетът за култура е вдигнат, дано се направят още повече неща. Коментар 
по бюджета за младежки дейности. Но бюджетът е такъв, какъвто е.
Б. Чамуркова - въпреки всичките й резерви, пожелава на администрацията да се справи, 
особено с инвестиционна програма, с европейски проекти.
Сн* Данева - държат най-вече на това.
Р. Иванов - прави приятно впечатление, че т.нар. дупка в план-сметката за ТБО намалява, 
което е добър показател. Забелязва корекция на бюджета в посока увеличение изпълнението 
на ТБО. Неприятно впечатление прави, че туристическият данък продължава да е с ниска 
изпълняемост и показателите будят съмнение дали отразяват обективното състояние, но това 
пак не зависи от Общината. Има голяма диспропорция в частта на Домашния социален 
патронаж, там се дофинансират близо 800 000-900 000 лв. Но това е решението на общинския 
съвет за размера на таксата, съответно за разходите. Обобщено: местни разходи за спорт 1 830 
000 лв., дофинансират се социални дейности - 2 400 000 лв. Г-н Каракоцев е прав - бюджетът 
за култура е 5 165 000 лв., което е наистина добър показател. Впечатление прави 
кучкарникът, но това пак са стандартни изисквания, които не зависят пряко от Общината - 
там сумата е 390 000 лв. Но това са фактите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 55
Днес, 10.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал по уважителни причини

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова

Присъствали още
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
проф. Георги Камарашев - замесгник-кмет "СУТ"
Венцислав Спридонов - председател ВТОбС 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ"
Вежен Пенев - директор дирекция "МДТ"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
Надя Петрова - директор дирекция "ОП"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Георги Чукуров - ш. експерт, дирекция "КТМД"
Антония Папазова - гл. счетоводител, дирекция "КТМД" 
експерти от дирекция "Проекти и програми"

Дневен ред
1 - 3220 / 01.08.2023: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 30.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 3233 / 04.08.2023: Проект на бюджет за 2023 година, индикативен разчет за сметките от 
Европейски съюз за 2023 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2023 
година
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Становище на комисията; Докладва Си. Данева - новото е, че от вчера има решение на 
министерски съвет за увеличение на заплатите във културата - културните институти, музеи, 
галерии с регионален характер, с 8 % увеличение; и субсидираните бройки в читалищата - с 
4 %, считано от 1.01.2023 г. ще бъде. Вероятно това ще мине с първите промени по бюджета. 
Кр. Каракоцев - бюджетът за култура е вдигнат, дано се направят още повече неща. Коментар 
по бюджета за младежки дейности. Но бюджетът е такъв, какъвто е.
Е. Чамуркова - въпреки всичките й резерви, пожелава на администрацията да се справи, 
особено с инвестиционна програма, с европейски проекти»
Сн. Данева - държат най-вече на това.
Р. Иванов - прави приятно впечатление, че т.нар. дупка в план-сметката за ТБО намалява, 
което е добър показател. Забелязва корекция на бюджета в посока увеличение изпълнението 
на ТБО. Неприятно впечатление прави, че туристическият данък продължава да е с ниска 
изпьлняемост и показателите будят съмнение дали отразяват обективното състояние, но това 
пак не зависи от Общината. Има голяма диспропорция в частта на Домашния социален 
патронаж, там се дофинансират близо 800 000-900 000 лв. Но това е решението на общинския 
съвет за размера на таксата, съответно за разходите. Обобщено; местни разходи за спорт 1 830 
000 лв., дофинансират се социални дейности - 2 400 000 лв. Г-н Каракоцев е прав - бюджетът 
за култура е 5 165 000 лв., което е наистина добър показател. Впечатление прави 
кучкарникът, но това пак са стандартни изисквания, които не зависят пряко от Общината - 
там сумата е 390 000 лв. Но това са фактите.

Комисията не приема предложението:
З А -4;  ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 3234 / 04.08.2023: Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметовете на кметства 
Становище на комисията: Ст. Витанов - въпрос относно размера на заплатите на км. 
наместници.
Сн. Данева - тяхната заплата я определя кметът, той им е работодател. При тях също 
увеличението ще има увеличение 15 %.

Комисията приема предложението;
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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